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Saksframlegg 
 

Arkivsak Saksbehandler 
22/22196-1 Ellen Gangnæs 

 

Behandles av Møtedato 
Utvalg for velferd 17.01.2023 
 

Godkjennelse av protokoll fra møte for velferd, 29.11.2022 

Leders forslag til vedtak: 
 

1. Protokollen fra møte i Utvalg velferd 29.11.2022 godkjennes slik den foreligger. 

 

 

Cecilie Lindgren 

Leder i Utvalg velferd 

 

 

Dokumentet er elektronisk godkjent. 

 

 

 

    0 Asker
kommune

Saksframlegg

Arkivsak
22/22196-1

Saksbehandler
Ellen Gangnæs

Behandles av
Utvalg for velferd

Møtedato
17.01.2023

Godkjennelse av protokoll fra møte for velferd, 29.11.2022

Leders forslag til vedtak:

1. Protokollen fra møte i Utvalg velferd 29.11.2022 godkjennes slik den foreligger.

Cecilie Lindgren

Leder i Utvalg velferd

Dokumentet er elektronisk godkjent.
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Møteinnkalling  
 

Utvalg Dato Sted 
Utvalg for velferd 17.01.2023 kl. 18:00 Asker rådhus 

 

Merknad 

Eventuelt forfall må meldes snarest på e-post: 

Politisk.sekretariat@asker.kommune.no 

Vararepresentanter møter etter nærmere beskjed fra møtesekretær. 

Felles Tema/presentasjoner for velferd og oppvekst: 

• Effektkontrakter 
 

• Orientering om «ungdomsløftet» 
 

• Presentasjon av første gangs behandling temaplan På lik linje – 
personer med funksjonsnedsettelse 

 

Sakskart  

Saker til behandling 

1/23 22/22196-1 Godkjennelse av protokoll fra møte for velferd, 29.11.2022 

2/23 21/21815-6 Temaplan - personer med nedsatt funksjonsevne - 
1.gangsbehandling 

3/23 22/21560-1 Dialogmøter 2023 - Hovedutvalg for Velferd 

0 Asker
kommune

Møteinnkalling

Utvalg
Utvalg for velferd

Dato Sted
17.01.2023 kl. 18:00 Asker rådhus

Merknad

Eventuelt forfall må meldes snarest på e-post:

Politisk.sekretariat@asker.kommune.no

Vararepresentanter møter etter nærmere beskjed fra møtesekretær.

Felles Tema/presentasjoner for velferd og oppvekst:

• Effektkontrakter

• Orientering om «ungdomsløftet»

• Presentasjon av første gangs behandling temaplan På lik linje -
personer med funksjonsnedsettelse

Sakskart

Saker til behandling

1/23 22/22196-1 Godkjennelse av protokoll fra møte for velferd, 29.11.2022

2/23 21/21815-6 Temaplan - personer med nedsatt funksjonsevne -
1.gangsbehandling

3/23 22/21560-1 Dialogmøter 2023 - Hovedutvalg for Velferd

1/2
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4/23 22/23223-1 Oppfølgningssak - Transport til fritidsaktiviteter utenfor 
boligen - personer med nedsatt funksjonsevne 

Referatsaker 

 

 

Asker, 05.01.2023 
Cecilie Lindgren 
Leder i utvalg 

4/23 22/23223-1 Oppfølgningssak - Transport til fritidsaktiviteter utenfor
boligen - personer med nedsatt funksjonsevne

Referatsaker

Asker, 05.01.2023
Cecilie Lindgren
Leder i utvalg

2/2



    

  1/8 

  

Møteprotokoll 
 

Utvalg for velferd 

Dato Tid Sted 
17.01.2023 18:00 – 20:50 Asker rådhus 

 

Møtet ble ledet av Cecilie Lindgren, H 

Til stede:  

Funksjon Navn Møtte for 

Leder i utvalg Cecilie Lindgren (H)  
Varamedlem Gro Buttingsrud (V) Hans A. Hveem (H) 
Utvalgsmedlem Turid Lohne Velund (H)  
Utvalgsmedlem Bjarte Gatland Reve (H)  
Utvalgsmedlem Arne-Edvard Torvbråten (P)  
Utvalgsmedlem Kent Ingar Lippert Olsen 

(KRF) 
 

Utvalgsmedlem Marit Sæthre Vannebo (H)  
Utvalgsmedlem Finn Edvin Brøndal (H)  
Varamedlem Anders T. Utne (A) Roger Olsen (A) 
Utvalgsmedlem Solav Abbas (A)  
Utvalgsmedlem Even Gulowsen (MDG)  
Varamedlem Tobias L. Handeland(R) Janne Grøttumsbråten (SV) 
Utvalgsmedlem Tonje Lavik (FrP)  
   
 

Forfall: 3   

Nestleder Hans A. Hveem (H)   

Utvalgsmedlem Janne Grøttumsbråten (SV)   

Utvalgsmedlem Roger Olsen (A)   

 

0 Asker
kommune

Møteprotokoll

Utvalg for velferd

Dato
17.01.2023

Tid
18:00 - 20:50

Sted
Asker rådhus

Møtet ble ledet av Cecilie Lindgren, H

Til stede:

Funksjon

Leder i utvalg
Varamedlem
Utvalgsmedlem
Utvalgsmedlem
Utvalgsmedlem
Utvalgsmedlem

Utvalgsmedlem
Utvalgsmedlem
Varamedlem
Utvalgsmedlem
Utvalgsmedlem
Varamedlem
Utvalgsmedlem

Forfall:

Nestleder

Navn

Cecilie Lindgren (H)
Gro Buttingsrud (V)
Turid Lohne Velund (H)
Bjarte Gatland Reve (H)
Arne-Edvard Torvbråten (P)
Kent Ingar Lippert Olsen
(KRF)
Marit Sæthre Vannebo (H)
Finn Edvin Brøndal (H)
Anders T. Utne (A)
Solav Abbas (A)
Even Gulowsen (MDG)
Tobias L. Handeland(R)
Tonje Lavik (FrP)

Møtte for

Hans A. Hveem (H)

Roger Olsen (A)

Janne Grøtturnsbråten (SV)

3

Hans A. Hveem (H)

Utvalgsmedlem Janne Grøtturnsbråten (SV)

Utvalgsmedlem Roger Olsen (A)
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Administrasjonen Direktør Aud Hansen 

Protokollfører Ellen Gangnæs 

Møtet ble satt med 13 medlemmer til stede. 

Det var ingen merknader til habilitet eller innkallingen: 

 

Saksliste Side 

Saker til behandling 

1/23 22/22196-1 Godkjennelse av protokoll fra møte for velferd, 29.11.2022 2 

2/23 21/21815-6 Temaplan - personer med nedsatt funksjonsevne - 
1.gangsbehandling 

3 

3/23 22/21560-1 Dialogmøter 2023 - Hovedutvalg for Velferd 5 

4/23 22/23223-1 Oppfølgningssak - Transport til fritidsaktiviteter utenfor 
boligen - personer med nedsatt funksjonsevne 

6 

Referatsaker 

    

 

Saker til behandling 

1/23 Godkjennelse av protokoll fra møte for velferd, 29.11.2022 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Utvalg for velferd 17.01.2023 1/23 
 

Leders forslag til vedtak:  

 

Administrasjonen Direktør Aud Hansen

Protokollfører Ellen Gangnæs

Møtet ble satt med 13 medlemmer til stede.

Det var ingen merknader til habilitet eller innkallingen:

Saksliste Side

Saker til behandling

1/23 22/22196-1 Godkjennelse av protokoll fra møte for velferd, 29.11.2022 2

2/23 21/21815-6 Temaplan - personer med nedsatt funksjonsevne -
1.gangsbehandling

3

3/23 22/21560-1 Dialogmøter 2023 - Hovedutvalg for Velferd 5

4/23 22/23223-1 Oppfølgningssak - Transport til fritidsaktiviteter utenfor
boligen - personer med nedsatt funksjonsevne

6

Referatsaker

Saker til behandling

1/23 Godkjennelse av protokoll fra møte for velferd, 29.11.2022

Behandlet av
1 Utvalg for velferd

Møtedato
17.01.2023

Saksnr.
1/23

Leders forslag til vedtak:
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1. Protokollen fra møte i Utvalg velferd 29.11.2022 godkjennes slik den foreligger. 

 

 

Behandling 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt 

Vedtak  

1. Protokollen fra møte i Utvalg velferd 29.11.2022 godkjennes slik den foreligger. 

 

[Lagre vedtak]  

 

 

2/23 Temaplan - personer med nedsatt funksjonsevne - 1.gangsbehandling 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Utvalg for velferd 17.01.2023 2/23 
 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Temaplan På lik linje legges ut på høring med høringsfrist 3.mars 2023 
 
Innsatsområdene er: 
 

• Inkludering, medvirkning og deltakelse 
• Familie og pårørende 
• Barnehage og skoler 
• Arbeid og aktivitet 
• Bolig og bomiljø 
• Helhetlige og sammenhengende brukerforløp 
• Kompetanse og innovasjon 

I høringsperioden legges det opp til behandling av høringssak i følgende råd og 
hovedutvalg: 
 

• Ungdomsrådet 
• Råd for personer med funksjonsnedsettelse 

1. Protokollen fra møte i Utvalg velferd 29.11.2022 godkjennes slik den foreligger.

Behandling

Innstillingen ble enstemmig vedtatt

Vedtak

1. Protokollen fra møte i Utvalg velferd 29.11.2022 godkjennes slik den foreligger.

[Lagre vedtak]

2/23 Temaplan - personer med nedsatt funksjonsevne - 1.gangsbehandling

Behandlet av
1 Utvalg for velferd

Møtedato
17.01.2023

Saksnr.
2/23

Kommunedirektørens forslag til vedtak:
Temaplan På lik linje legges ut på høring med høringsfrist 3.mars 2023

Innsatsområdene er:

• Inkludering, medvirkning og deltakelse
• Familie og pårørende
• Barnehage og skoler
• Arbeid og aktivitet
• Bolig og bomiljø
• Helhetlige og sammenhengende brukerforløp
• Kompetanse og innovasjon

I høringsperioden legges det opp til behandling av høringssak i følgende råd og
hovedutvalg:

• Ungdomsrådet
• Råd for personer med funksjonsnedsettelse
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• Utvalg for Oppvekst 
• Utvalg for Medborgerskap 

 

Behandling 

Leder Cecilie Lindgren (H) innledet til saken og foreslo at Eldrerådet ble lagt til som 
høringsinstans og presentasjon ved Nanette Mia Bohn. 

Utvalget sluttet enstemmig til dette. 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak  

1. Temaplan På lik linje legges ut på høring med høringsfrist 3.mars 2023. 
 
Innsatsområdene er: 
 

• Inkludering, medvirkning og deltakelse 
• Familie og pårørende 
• Barnehage og skoler 
• Arbeid og aktivitet 
• Bolig og bomiljø 
• Helhetlige og sammenhengende brukerforløp 
• Kompetanse og innovasjon 

I høringsperioden legges det opp til behandling av høringssak i følgende råd og 
hovedutvalg: 
 

• Ungdomsrådet 
• Råd for personer med funksjonsnedsettelse 
• Eldrerådet 
• Utvalg for Oppvekst 
• Utvalg for Medborgerskap 

 
 

 

[Lagre vedtak]  

 

• Utvalg for Oppvekst
• Utvalg for Medborgerskap

Behandling

Leder Cecilie Lindgren (H) innledet til saken og foreslo at Eldrerådet ble lagt til som
høringsinstans og presentasjon ved Nanette Mia Bohn.

Utvalget sluttet enstemmig til dette.

Innstillingen ble enstemmig vedtatt.

Vedtak

1. Temaplan På lik linje legges ut på høring med høringsfrist 3.mars 2023.

Innsatsområdene er:

• Inkludering, medvirkning og deltakelse
• Familie og pårørende
• Barnehage og skoler
• Arbeid og aktivitet
• Bolig og bomiljø
• Helhetlige og sammenhengende brukerforløp
• Kompetanse og innovasjon

I høringsperioden legges det opp til behandling av høringssak i følgende råd og
hovedutvalg:

• Ungdomsrådet
• Råd for personer med funksjonsnedsettelse
• Eldrerådet
• Utvalg for Oppvekst
• Utvalg for Medborgerskap

[Lagre vedtak]
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3/23 Dialogmøter 2023 - Hovedutvalg for Velferd 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Utvalg for velferd 17.01.2023 3/23 
 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

 

1. Dialogmøter gjennomføres i løpet av mars 2023, og følger agenda og plan for 
gjennomføring som skissert i denne saken.  

2. Dialogmøtene oppsummeres i hovedutvalgsmøtet i april, som grunnlag for 
behandling av sak om hovedutvalgets innspill og prioriteringer til 
kommunedirektørens videre arbeid med forslag til Handlingsprogram 2024-
2027.  

 

 

Behandling 

Innledning til saken ved leder Cecilie Lindgren (H). Direktør Aud Hansen og Mia 
Bohn besvarte spørsmål. 

Forslag fremmet av Tobias L. Handeland, R på vegne av R, A, MDG og FrP til nytt 
punkt 1: 

Dialogmøter gjennomføres i løpet av mars 2023, og følger agenda og plan for 
gjennomføring som skissert i denne saken, med følgende endringer: 

• Møtevarighet er inntil 90 minutter. 
• Dialogmøtene skal fortrinnsvis foregå ute i tjenestene. Administrasjonen gis 

fullmakt til å velge ut hvilke steder i kommunen møtene skal finne sted. 
• Alle medlemmene av brukerrådene inviteres til å delta. 
• Medlemmene er velkomne til å ha med seg én pårørende til å delta under 

dialogmøtet. 
 
Forslag fremmet av Tobias L. Handeland, R på vegne av R, A, MDG og FrP til nytt 
punkt 1 ble enstemmig vedtatt. 
 
Innstillingens punkt 2 ble enstemmig vedtatt. 

3/23 Dialogmøter 2023 - Hovedutvalg for Velferd

Behandlet av
1 Utvalg for velferd

Møtedato
17.01.2023

Saksnr.
3/23

Kommunedirektørens forslag til vedtak:

1. Dialogmøter gjennomføres i løpet av mars 2023, og følger agenda og plan for
gjennomføring som skissert i denne saken.

2. Dialogmøtene oppsummeres i hovedutvalgsmøtet i april, som grunnlag for
behandling av sak om hovedutvalgets innspill og prioriteringer til
kommunedirektørens videre arbeid med forslag til Handlingsprogram 2024-
2027.

Behandling

Innledning til saken ved leder Cecilie Lindgren (H). Direktør Aud Hansen og Mia
Bohn besvarte spørsmål.

Forslag fremmet av Tobias L. Handeland, R på vegne av R, A, MDG og FrP til nytt
punkt 1:

Dialogmøter gjennomføres i løpet av mars 2023, og følger agenda og plan for
gjennomføring som skissert i denne saken, med følgende endringer:

• Møtevarighet er inntil 90 minutter.
• Dialogmøtene skal fortrinnsvis foregå ute i tjenestene. Administrasjonen gis

fullmakt til å velge ut hvilke steder i kommunen møtene skal finne sted.
• AIie medlemmene av brukerrådene inviteres til å delta.
• Medlemmene er velkomne til å ha med seg en pårørende til å delta under

dialogmøtet.

Forslag fremmet av Tobias L. Handeland, R på vegne av R, A, MDG og FrP til nytt
punkt 1 ble enstemmig vedtatt.

Innstillingens punkt 2 ble enstemmig vedtatt.
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Vedtak  

1. Dialogmøter gjennomføres i løpet av mars 2023, og følger agenda og plan for 
gjennomføring som skissert i denne saken, med følgende endringer: 

• Møtevarighet er inntil 90 minutter. 
• Dialogmøtene skal fortrinnsvis foregå ute i tjenestene. Administrasjonen 

gis fullmakt til å velge ut hvilke steder i kommunen møtene skal finne 
sted. 

• Alle medlemmene av brukerrådene inviteres til å delta. 
• Medlemmene er velkomne til å ha med seg én pårørende til å delta 

under dialogmøtet. 
2. Dialogmøtene oppsummeres i hovedutvalgsmøtet i april, som grunnlag for 

behandling av sak om hovedutvalgets innspill og prioriteringer til 
kommunedirektørens videre arbeid med forslag til Handlingsprogram 2024-
2027. 

 

[Lagre vedtak]  

 

 

4/23 Oppfølgningssak - Transport til fritidsaktiviteter utenfor boligen - personer 
med nedsatt funksjonsevne 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Råd for personer med 
funksjonsnedsettelse 

12.01.2023 2/23 

2 Utvalg for velferd 17.01.2023 4/23 
 

Kommunedirektørens forslag til vedtak:  

 

1. Saken tas til orientering. 

 

 

Behandling 

Vedtak

1. Dialogmøter gjennomføres i løpet av mars 2023, og følger agenda og plan for
gjennomføring som skissert i denne saken, med følgende endringer:

• Møtevarighet er inntil 90 minutter.
• Dialogmøtene skal fortrinnsvis foregå ute i tjenestene. Administrasjonen

gis fullmakt til å velge ut hvilke steder i kommunen møtene skal finne
sted.

• AIie medlemmene av brukerrådene inviteres til å delta.
• Medlemmene er velkomne til å ha med seg en pårørende til å delta

under dialogmøtet.
2. Dialogmøtene oppsummeres i hovedutvalgsmøtet i april, som grunnlag for

behandling av sak om hovedutvalgets innspill og prioriteringer til
kommunedirektørens videre arbeid med forslag til Handlingsprogram 2024-
2027.

[Lagre vedtak]

4/23 Oppfølgningssak - Transport til fritidsaktiviteter utenfor boligen - personer
med nedsatt funksjonsevne

Behandlet av
1 Råd for personer med
funksjonsnedsettelse
2 Utvalg for velferd

Møtedato
12.01.2023

17.01.2023

Saksnr.
2/23

4/23

Kommunedirektørens forslag til vedtak:

1. Saken tas til orientering.

Behandling
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Innledning til saken ved leder Cecilie Lindgren (H) og direktør Aud Hansen og 
Veslemøy Risnes Lerheim besvarte spørsmål. 

Forslag fremmet av Turid Lohne Velund, H på vegne av H, V, KRF og PP til nytt 
punkt 2: 

Kommunedirektøren bes komme med en sak til utvalg Velferd som evaluerer 
effekten av transporttilbudet i sommerferien og dersom det er behov for ytterligere 
tiltak, konkretiserer disse med en tidsplan. Saken legges frem oktober 2023.  

Oversendelsesforslaget fremmet av Solav Abbas, A: 

Bildelingstjenesten: 

Utvalget bemerker at samtlige biler som er med i denne ordningen står parkert rundt 
Asker sentrum. utvalget mener at dette ikke gir et likeverdig tilbud over hele 
kommunen, og ber derfor om biler i denne ordningen også skal stå parkert i Asker 
midt og sør. 

Transport til fritidsaktiviteter: 

Utvalget mener at det viktig med stor grad av fleksibilitet, og ikke minst god 
informasjon om hvilke transportmuligheter til fritidsaktiviteter som finnes til de 
forskjellige målgruppene. 

Det er viktig med likeverdige transporttilbud over hele kommune. 

Forslag fremmet av Turid Lohne Velund, H på vegne av H, V, KRF og PP til nytt 
punkt 2 ble enstemmig vedtatt. 

Oversendelsesforslaget fremmet av Solav Abbas, A ble besluttet oversendt uten 
realitetsbehandling. 

Innstillingens punkt 1 ble enstemmig vedtatt 

Vedtak  

1. Saken tas til orientering. 

2. Kommunedirektøren bes komme med en sak til utvalg Velferd som evaluerer 
effekten av transporttilbudet i sommerferien og dersom det er behov for 
ytterligere tiltak, konkretiserer disse med en tidsplan. Saken legges frem 
oktober 2023.  

 

Innledning til saken ved leder Cecilie Lindgren (H) og direktør Aud Hansen og
Veslemøy Risnes Lerheim besvarte spørsmål.

Forslag fremmet av Turid Lohne Velund, H på vegne av H, V, KRF og PP til nytt
punkt 2:

Kommunedirektøren bes komme med en sak til utvalg Velferd som evaluerer
effekten av transporttilbudet i sommerferien og dersom det er behov for ytterligere
tiltak, konkretiserer disse med en tidsplan. Saken legges frem oktober 2023.

Oversendelsesforslaget fremmet av Solav Abbas, A:

BiIdelingstjenesten:

Utvalget bemerker at samtlige biler som er med i denne ordningen står parkert rundt
Asker sentrum. utvalget mener at dette ikke gir et likeverdig tilbud over hele
kommunen, og ber derfor om biler i denne ordningen også skal stå parkert i Asker
midt og sør.

Transport til fritidsaktiviteter:

Utvalget mener at det viktig med stor grad av fleksibilitet, og ikke minst god
informasjon om hvilke transportmuligheter til fritidsaktiviteter som finnes til de
forskjellige målgruppene.

Det er viktig med likeverdige transporttilbud over hele kommune.

Forslag fremmet av Turid Lohne Velund, H på vegne av H, V, KRF og PP til nytt
punkt 2 ble enstemmig vedtatt.

Oversendelsesforslaget fremmet av Solav Abbas, A ble besluttet oversendt uten
realitetsbehandling.

Innstillingens punkt 1 ble enstemmig vedtatt

Vedtak

1. Saken tas til orientering.

2. Kommunedirektøren bes komme med en sak til utvalg Velferd som evaluerer
effekten av transporttilbudet i sommerferien og dersom det er behov for
ytterligere tiltak, konkretiserer disse med en tidsplan. Saken legges frem
oktober 2023.
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[Lagre vedtak]  

 

Referatsaker 

• Felles presentasjon med oppvekst «Effektkontrakter ved Synnøve 
Osmundsen (innbyggertorg) og Ragna Haukeland (NAV) 

• Felles presentasjon med oppvekst «Orientering om ungdomsløftet» ved Hege 
Ophus 

• Felles presentasjon med oppvekst «Temaplan På lik linje – personer med 
funksjonsnedsettelse» ved Nanette Mia Bohn 

• Spørsmål fremmet av representant Finn E. Brøndal, H vedrørende betaling for 
strøm i kommunale boliger? Besvart av direktør Aud Hansen. 

[Lagre vedtak]

Referatsaker

• Felles presentasjon med oppvekst «Effektkontrakter ved Synnøve
Osmundsen (innbyggertorg) og Ragna Haukeland (NAV)

• Felles presentasjon med oppvekst «Orientering om ungdomsløftet» ved Hege
Ophus

• Felles presentasjon med oppvekst «Temaplan På lik linje - personer med
funksjonsnedsettelse» ved Nanette Mia Bohn

• Spørsmål fremmet av representant Finn E. Brøndal, H vedrørende betaling for
strøm i kommunale boliger? Besvart av direktør Aud Hansen.
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Referatsaker utvalg velferd 17.01.2023 
 
Refererte dokumenter tas til orientering slik de foreligger: 
 
         
 
Dokumentet er elektronisk godkjent. 
 

      

Notat til referatsaker 

Vår referanse 
22/22199-1 
 

Vår saksbehandler 
Ellen Gangnæs 

Dato 
30.11.2022 

0 Asker
kommune

Notat til referatsaker

Vår referanse
22/22199-1

Vår saksbehandler
Ellen Gangnæs

Dato
30.11.2022

Referatsaker utvalg velferd 17.01.2023

Refererte dokumenter tas til orientering slik de foreligger:

Dokumentet er elektronisk godkjent.



  

  1/1 
 

  

Saksframlegg 
 

Arkivsak Saksbehandler 
22/22196-1 Ellen Gangnæs 

 

Behandles av Møtedato 
Utvalg for velferd 17.01.2023 
 

Godkjennelse av protokoll fra møte for velferd, 29.11.2022 

Leders forslag til vedtak: 
 

1. Protokollen fra møte i Utvalg velferd 29.11.2022 godkjennes slik den foreligger. 

 

 

Cecilie Lindgren 
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Temaplan - personer med nedsatt funksjonsevne- 
1.gangsbehandling 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Temaplan På lik linje legges ut på høring med høringsfrist 3.mars 2023 
 
Innsatsområdene er: 
 

• Inkludering, medvirkning og deltakelse 
• Familie og pårørende 
• Barnehage og skoler 
• Arbeid og aktivitet 
• Bolig og bomiljø 
• Helhetlige og sammenhengende brukerforløp 
• Kompetanse og innovasjon 

I høringsperioden legges det opp til behandling av høringssak i følgende råd og 
hovedutvalg: 
 

• Ungdomsrådet 
• Råd for personer med funksjonsnedsettelse 
• Utvalg for Oppvekst 
• Utvalg for Medborgerskap 

 
1. Sammendrag og konklusjon 
Temaplaner er strategiske styringsdokumenter som omhandler et spesifikt tema eller 
fagområde. Noen temaplaner vil være sektorovergipende og gi føringer for hele 
organisasjonen, slik som for eksempel kommunens arbeidsgiverpolitikk. Andre 
temaplaner gjelder for et avgrenset tjenesteområde eller fagområde. I alle tilfeller bør 
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de ha et tilsvarende tidsperspektiv som kommuneplanen (12 år). Revidering av den 
enkelte temaplan vurderes i forbindelse med planstrategien hvert fjerde år. En 
temaplan kan defineres som en kommunedelplan, og må da følge prosessene i plan 
og bygningsloven. 
 
FNs bærekraftsmål er forankret i kommuneplanen med åtte satsingsområder med 
konkrete målformuleringer og vekt på tverrsektorielt samarbeid for å oppnå den 
utvikling som ligger i målformuleringene. Det defineres dermed ikke nye mål i 
temaplanene. Kommunens temaplaner skal vurdere relevante mål fra 
kommuneplanen og knytte disse til temaplanens innsatsområder og strategier.  
 
For temaplanen «På lik linje» for mennesker med nedsatt funksjonsevne er følgende 
bærekraftsmål valgt: 
 

• God helse og livskvalitet 
• God utdanning 
• Bærekraftige byer og samfunn 
• Samarbeid for å nå målene 
• Innovasjon og digitalisering 

Utkast til temaplan (vedlegg 1) og tilhørende kunnskapsgrunnlag (vedlegg 2), 
foreslås publisert for høring. 
 

2. Bakgrunn for saken/saksopplysninger 
Vedtak om igangsetting av arbeidet med temaplan «På lik linje» for mennesker med 
nedsatt funksjonsevne, er gitt i forbindelse med kommunestyrets behandling av 
Handlingsprogram 2020-2023. 

2.1: Formålet med temaplanen 
Formålet med temaplanen «På lik linje» for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
er å gi retning til samfunns- og tjenesteutvikling. Temaplanen beskriver og vektlegger 
betydningen av å sikre målgruppen en god oppvekst, gode overganger i de ulike 
livsfasene, tilgang til tjenester som tilrettelegger for økt grad av selvhjelp som 
inkluderer et familieperspektiv med tilhørende nettverk og fremme bedre muligheter 
for å leve i et inkluderende samfunn.  

Temaplanen er et samarbeid mellom tjenesteområdene Velferd og Oppvekst og vil 
gjelde for aldergruppen under og over 18 år. Temaplanen vektlegger et 
livsløpsperspektiv. 

2.2: Utfordringsbildet og fokusområder 
FN konvensjonen om rettighetene til mennesker med nedsatt funksjonsevne (CRPD) 
har som hovedformål å sikre personer med nedsatt funksjonsevne like muligheter til 
å realisere sine menneskerettigheter, samt å bygge ned hindre som vanskeliggjør 

de ha et tilsvarende tidsperspektiv som kommuneplanen (12 år). Revidering av den
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konkrete målformuleringer og vekt på tverrsektorielt samarbeid for å oppnå den
utvikling som ligger i målformuleringene. Det defineres dermed ikke nye mål i
temaplanene. Kommunens temaplaner skal vurdere relevante mål fra
kommuneplanen og knytte disse til temaplanens innsatsområder og strategier.

For temaplanen «På lik linje» for mennesker med nedsatt funksjonsevne er følgende
bærekraftsmål valgt:

• God helse og livskvalitet
• God utdanning
• Bærekraftige byer og samfunn
• Samarbeid for å nå målene
• Innovasjon og digitalisering

Utkast til temaplan (vedlegg 1) og tilhørende kunnskapsgrunnlag (vedlegg 2),
foreslås publisert for høring.

2. Bakgrunn for saken/saksopplysninger
Vedtak om igangsetting av arbeidet med temaplan «På lik linje» for mennesker med
nedsatt funksjonsevne, er gitt i forbindelse med kommunestyrets behandling av
Handlingsprogram 2020-2023.

2.1: Formålet med temaplanen
Formålet med temaplanen «På lik linje» for mennesker med nedsatt funksjonsevne
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dette. Konvensjonen skal bidra til å motvirke diskriminering på grunn av nedsatt 
funksjonsevne. Asker kommune har et særskilt ansvar for å gi gode og likeverdige 
tjenester til innbyggerne sine, og har en sentral rolle som utøver av nasjonal og lokal 
politikk. 
 
Personer med nedsatt funksjonsevne og/eller funksjonshemming har ulike behov og 
forutsetninger. Dette er personer med sansetap, bevegelseshemning, nedsatt 
kognitiv funksjon, og andre typer funksjonsnedsettelser. For å avgrense målgruppen 
til temaplanen har man valgt å hovedsakelig ha fokus på personer med 
utviklingshemming. Målgruppen kjennetegnes ved at det foreligger svekkelser knyttet 
til kognitive, språklige, motoriske og sosiale ferdigheter. Det skilles mellom moderat 
til alvorlig utviklingshemming. Ved siden av utviklingshemming vil temaplanen berøre 
personer med nevroutviklingsforstyrelser, som autisme.  
 
Asker kommune skal ha gode og bærekraftige løsninger slik at innbyggere skal leve 
friske og gode liv med mestring og god livskvalitet. Temaplanen har særskilt vekt på 
livsløpsperspektivet for målgruppen i temaplanen.  Dette inkluderer viktige perspektiv 
som; medvirkning og inkludering, familie og pårørende som ressurs og samhandling 
med dem, overganger gjennom livsløpet og at tjenestene møter målgruppens 
utfordringer og behov. 
 
Utfordringsbildet for målgruppen er at de møter flere utfordringer og barrierer for 
inkludering, enn befolkningen ellers. Det er fremdeles manglende tilrettelegging 
(universell utforming) på viktige arenaer i dagliglivet, og målgruppen opplever å bli 
møtt med diskriminerende holdninger fra sine omgivelser. Dette omtales også som 
de «funksjonshemmede barrierer» som hindrer like muligheter til aktivitet og 
deltakelse på lik linje med sine jevnaldrende og dette påvirker deres livskvalitet. 
Kravene som stilles fra samfunnet er med andre ord ikke i samsvar med den 
enkeltes forutsetning knyttet til den nedsatte funksjonsevnen. 
 
Tjenesteutviklingen vil de neste årene i større grad legge vekt på å videreutvikle og 
sikre flere og mer konkrete «veier» inn i et inkluderende samfunn. Dette skal blant 
annet gjøres ved å senke tersklene for de barrierer som virker både ekskluderende 
og forsterkende på funksjonsnedsettelsen. Dette arbeidet skal koordineres med 
temaplanene innenfor tjenesteområdene for Oppvekst, Medborgerskap og Velferd 
 
En fremtidsrettet tjenesteutvikling (dreining av tjenestene) vil særlig legge vekt på 
forebygging, tidlig innsats og helsefremmende tjenester. Formålet er å komme tidlig 
inn i et livsløp ved å legge til rette for et inkluderende leke- og læringsmiljø, fritid og 
senere i livet kunne delta i arbeidslivet, slik at de gis samme mulighetene som andre 
mennesker.  Eksempler på dette er tilgang til aktive nærmiljøer, inkluderende 
lokalsamfunn, bolig og fysiske omgivelser og tilgang på arbeid. Dette er forhold som 
på ulike måter påvirker deres livskvalitet. 
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sikre flere og mer konkrete «veier» inn i et inkluderende samfunn. Dette skal blant
annet gjøres ved å senke tersklene for de barrierer som virker både ekskluderende
og forsterkende på funksjonsnedsettelsen. Dette arbeidet skal koordineres med
temaplanene innenfor tjenesteområdene for Oppvekst, Medborgerskap og Velferd

En fremtidsrettet tjenesteutvikling (dreining av tjenestene) vil særlig legge vekt på
forebygging, tidlig innsats og helsefremmende tjenester. Formålet er å komme tidlig
inn i et livsløp ved å legge til rette for et inkluderende leke- og læringsmiljø, fritid og
senere i livet kunne delta i arbeidslivet, slik at de gis samme mulighetene som andre
mennesker. Eksempler på dette er tilgang til aktive nærmiljøer, inkluderende
lokalsamfunn, bolig og fysiske omgivelser og tilgang på arbeid. Dette er forhold som
på ulike måter påvirker deres livskvalitet.
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Funksjonsnedsettelser er for de fleste vedvarende gjennom livet (livsløpet) og peker 
på et behov for en mer målrettet innsats og et mer og bedre forpliktende tverrfaglig 
og tverrsektorielt samarbeid.  
 
2.3: Innsatsområdene består av følgende temaer: 
 

• Inkludering, medvirkning og deltagelse 
• Familie og pårørende 
• Barnehage og skole 
• Arbeid, aktivitet og fritid 
• Helhetlige og sammen-hengende brukerforløp 
• Bolig og bomiljø 
• Kompetanse og innovasjon 

Innsatsområdene er definert med bakgrunn i utfordringsbildet  
og beskriver hva kommunen særlig må prioritere for å møte 
utfordringene. 
 
For hvert innsatsområde gis det en kort beskrivelse av status og utfordringer, samt 
hvilke strategier som må gjennomføres for å sikre måloppnåelse og 
utvikling i ønsket retning. 
 
2.4: Kunnskapsgrunnlag 
 
Det er utarbeidet et kunnskapsgrunnlag til temaplanen (vedlegg 2), som inneholder 
mer inngående informasjon om temaene som er dekket i planen, samt statistikk fra 
sentrale og lokale kilder. 
 
2.5: Medvirkningsprosesser 
 
I utarbeidelse av kunnskapsgrunnlaget er det valgt et aktivt brukermedvirknings-
perspektiv. Medvirkningsprosessene har vært sentrale for utarbeidelse av 
temaplanen, særlig for å få utdypende kunnskap og forståelse for hva 
tjenestemottagere mener er viktig for dem. Samhandling har funnet sted gjennom 
dialog og møter med blant annet brukerråd i virksomhetene og dialog med 
interesseorganisasjoner. 
 
I forkant av førstegangsbehandlingen har Utvalg for Oppvekst og Velferd blitt 
løpende orientert om utviklingen. Gjennom dette har det blitt lagt opp til dialog 
vedrørende prioriteringer og innhold både for temaplanen og tilhørende 
kunnskapsgrunnlag. Innspillsrunder er også gjennomført i Ungdomsrådet og Råd for 
personer med funksjonsnedsettelse. Utvalget og rådene har gjennom dette gitt 
omfattende innspill til innsatsområder og strategier. 
 

• Den metodiske tilnærmingen var knyttet til innledende spørreundersøkelse til 
et utvalg av brukere.  

Funksjonsnedsettelser er for de fleste vedvarende gjennom livet (livsløpet) og peker
på et behov for en mer målrettet innsats og et mer og bedre forpliktende tverrfaglig
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• I arbeid med kunnskapsgrunnlaget har tjenestene i Oppvekst og Velferd vært 
medvirkende og bidratt i hele prosessen 

• Brukerrådene i begge tjenesteområdene har vært involvert fra starten av 
arbeidet og har underveis kommet med innspill til utfordringsområdet, 
innsatsområder og strategier 

• Den 12. oktober ble det gjennomført en innspillskonferanse med deltakere fra 
brukerrådene, frivilligheten, idretten, næringslivet og pårørende, samt 
samarbeidspartnere i Askersamfunnet 

• Det er også gjennomført hørings- og innspillsrunder i Rådet for personer med 
nedsatt funksjonsevne og ungdomsrådet. 

• Det er gjennomført medvirkning i de politiske utvalgene. Utvalgene for Velferd 
og oppvekst har blitt løpende orientert om utviklingen. Utvalgene har blitt 
informert og gitt innspill til det løpende arbeidet. 

• Det er gjennomført medvirkning i de politiske utvalgene. Utvalgene for Velferd 
og Oppvekst har blitt løpende orientert om utviklingen, og har gitt innspill i det 
løpende arbeidet 

 
Temaplanarbeidet er forankret i planteamet, som ble opprettet for å sikre best mulig 
gjennomføring og en kvalitetssikring gjennom administrativ medvirkning. Det har 
vært dialog og samarbeid mellom relevante planer som har overlappende temaer. 
Videre har vært et samarbeid med prosjektgruppen for Temaplan for Oppvekst. 
Dette da temaplanene overlapper hverandre innenfor aldersområdene barn og 
ungdom og på temaområdene barnehage, skole og spesialavdelinger samt SFO. 
 
Nedenfor er en summarisk oversikt over de ulike medvirkningsarenaene som til nå 
har vært benyttet ved utarbeidelse av denne temaplanen, i tidsrommet fra januar til 
og med november 2022: 
 

• møter i Utvalg for Velferd 
• møter i Ungdomsrådet  
• møter i Råd for personer med funksjonsnedsettelse 
• møter i brukerråd for virksomhetene i tjenesteområdene for Velferd og 

Oppvekst 
• innspillskonferanse med deltagelse fra brukerorganisasjoner, frivilligheten og 

pårørende 
• tilbakemeldinger gjennom e-post fra aktører som ikke har deltatt på møter, 
• interne møter  
• møter i ledergruppa for tjenesteområdet Velferd 
• møte i ledergruppa for tjenesteområdet Oppvekst 
• møte i Kommunedirektørens ledergruppe 

 
Arbeidsprosessen videre etter førstegangsbehandling er å informere deltagende 
aktører og andre, og oppfordre til å gi høringssvar. 
 
2.6: Videre prosess i temaplanarbeidet 
Overordnet fremtidsplan for utarbeidelse av temaplanen:  

• I arbeid med kunnskapsgrunnlaget har tjenestene i Oppvekst og Velferd vært
medvirkende og bidratt i hele prosessen

• Brukerrådene i begge tjenesteområdene har vært involvert fra starten av
arbeidet og har underveis kommet med innspill til utfordringsområdet,
innsatsområder og strategier

• Den 12. oktober ble det gjennomført en innspillskonferanse med deltakere fra
brukerrådene, frivilligheten, idretten, næringslivet og pårørende, samt
samarbeidspartnere i Askersamfunnet

• Det er også gjennomført hørings- og innspillsrunder i Rådet for personer med
nedsatt funksjonsevne og ungdomsrådet.

• Det er gjennomført medvirkning i de politiske utvalgene. Utvalgene for Velferd
og oppvekst har blitt løpende orientert om utviklingen. Utvalgene har blitt
informert og gitt innspill til det løpende arbeidet.

• Det er gjennomført medvirkning i de politiske utvalgene. Utvalgene for Velferd
og Oppvekst har blitt løpende orientert om utviklingen, og har gitt innspill i det
løpende arbeidet

Temaplanarbeidet er forankret i planteamet, som ble opprettet for å sikre best mulig
gjennomføring og en kvalitetssikring gjennom administrativ medvirkning. Det har
vært dialog og samarbeid mellom relevante planer som har overlappende temaer.
Videre har vært et samarbeid med prosjektgruppen for Temaplan for Oppvekst.
Dette da temaplanene overlapper hverandre innenfor aldersområdene barn og
ungdom og på temaområdene barnehage, skole og spesialavdelinger samt SFO.

Nedenfor er en summarisk oversikt over de ulike medvirkningsarenaene som til nå
har vært benyttet ved utarbeidelse av denne temaplanen, i tidsrommet fra januar til
og med november 2022:

• møter i Utvalg for Velferd
• møter i Ungdomsrådet
• møter i Råd for personer med funksjonsnedsettelse
• møter i brukerråd for virksomhetene i tjenesteområdene for Velferd og

Oppvekst
• innspillskonferanse med deltagelse fra brukerorganisasjoner, frivilligheten og

pårørende
• tilbakemeldinger gjennom e-post fra aktører som ikke har deltatt på møter,
• interne møter
• møter i ledergruppa for tjenesteområdet Velferd
• møte i ledergruppa for tjenesteområdet Oppvekst
• møte i Kommunedirektørens ledergruppe

Arbeidsprosessen videre etter førstegangsbehandling er å informere deltagende
aktører og andre, og oppfordre til å gi høringssvar.

2.6: Videre prosess i temaplanarbeidet
Overordnet fremtidsplan for utarbeidelse av temaplanen:
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• Første kvartal 2022: Sak om mandat og rammer for temaplanen behandles i 
Utvalg for Velferd 

• Første kvartal 2023: Førstegangsbehandling av temaplanen, i utvalg for 
Velferd 

• Første kvartal 2023: Høringsrunde 
• Andre kvartal 2023: Annengangsbehandling av temaplanen, i Utvalg for 

Velferd  
• Andre kvartal 2023: Endelig vedtak i Kommunestyret  

 
2.7: Iverksetting, evaluering og rapportering 
 
Temaplan "På lik linje" inngår i Asker kommunes plansystem, og følges opp som en 
del av den ordinære virksomhetsstyringen. Det gis ikke oppdrag eller tiltak i 
temaplanen. Med utgangspunkt i den politisk vedtatte temaplanen, utarbeides det en 
administrativ handlingsplan, og Kommunedirektøren gir oppdrag til virksomhetene 
basert på innsatsområdene og strategiene i planen. Med bakgrunn i disse 
oppdragene, utarbeider virksomhetene tiltak i sine virksomhetsplaner for 
gjennomføring og oppfølging. Det evalueres og rapporteres jevnlig på status for 
oppfølging av tiltakene som en del av den administrative styringsdialogen mellom 
virksomhetsleder og direktør. 
 
Systematisk evaluering og resultatoppfølging er en viktig del av styringsprosessene i 
Asker kommune, og skal sikre at vi beveger oss i retning av de målene vi har satt 
oss. Nøkkeltall, forskning, eksterne analyser, aktivitets- og planoppfølging, samt 
øvrig statistikk, er sentrale kilder til kunnskap om hvorvidt temaplanen bidrar til å nå 
kommunens mål. I arbeidet med å vurdere graden av måloppnåelse bør det legges 
vekt på en helhetlig analyse av flere ulike kunnskapskilder. En samlet vurdering av 
status og måloppnåelse vil i årene fremover bli gitt i forbindelse med Asker 
kommunes årsrapport. 
 

3. Sakens relevans for de tre bærekraftsdimensjonene 
Miljømessige forhold 
 
De største direkte klimagassutslippene i Asker kommune kommer fra transport og 
særlig bruken av personbiler. Implementering av temaplanen og temaplanens 
strategier vil kunne medføre mindre reiseaktivitet, ved blant å ta i bruk 
velferdsteknologi, strategisk plasserte baser for ambulante tjenester og boliger i 
tilknytning til egnede lokal- og nærsentre. Tjenesteutviklingen i tråd med 
temaplanens strategier vil dermed kunne bidra til en mer klimavennlig 
samfunnsutvikling. 
 
Sosiale forhold 
Et av hovedprinsippene i FNs bærekraftsmål og Agenda 2023 er at ingen skal stå 
utenfor eller utelates, på engelske " leave no noe behind» Temaplanen På lik linje 
handler nettopp om dette. Hvordan kan Asker kommune bidra til at personer med 

• Første kvartal 2022: Sak om mandat og rammer for temaplanen behandles i
Utvalg for Velferd

• Første kvartal 2023: Førstegangsbehandling av temaplanen, i utvalg for
Velferd

• Første kvartal 2023: Høringsrunde
• Andre kvartal 2023: Annengangsbehandling av temaplanen, i Utvalg for

Velferd
• Andre kvartal 2023: Endelig vedtak i Kommunestyret

2.7: Iverksetting, evaluering og rapportering

Temaplan "På lik linje" inngår i Asker kommunes plansystem, og følges opp som en
del av den ordinære virksomhetsstyringen. Det gis ikke oppdrag eller tiltak i
temaplanen. Med utgangspunkt i den politisk vedtatte temaplanen, utarbeides det en
administrativ handlingsplan, og Kommunedirektøren gir oppdrag til virksomhetene
basert på innsatsområdene og strategiene i planen. Med bakgrunn i disse
oppdragene, utarbeider virksomhetene tiltak i sine virksomhetsplaner for
gjennomføring og oppfølging. Det evalueres og rapporteres jevnlig på status for
oppfølging av tiltakene som en del av den administrative styringsdialogen mellom
virksomhetsleder og direktør.

Systematisk evaluering og resultatoppfølging er en viktig del av styringsprosessene i
Asker kommune, og skal sikre at vi beveger oss i retning av de målene vi har satt
oss. Nøkkeltall, forskning, eksterne analyser, aktivitets- og planoppfølging, samt
øvrig statistikk, er sentrale kilder til kunnskap om hvorvidt temaplanen bidrar til å nå
kommunens mål. I arbeidet med å vurdere graden av måloppnåelse bør det legges
vekt på en helhetlig analyse av flere ulike kunnskapskilder. En samlet vurdering av
status og måloppnåelse vil i årene fremover bli gitt i forbindelse med Asker
kommunes årsrapport.

3. Sakens relevans for de tre bærekraftsdimensjonene
Miljømessige forhold

De største direkte klimagassutslippene i Asker kommune kommer fra transport og
særlig bruken av personbiler. Implementering av temaplanen og temaplanens
strategier vil kunne medføre mindre reiseaktivitet, ved blant å ta i bruk
velferdsteknologi, strategisk plasserte baser for ambulante tjenester og boliger i
tilknytning til egnede lokal- og nærsentre. Tjenesteutviklingen i tråd med
temaplanens strategier vil dermed kunne bidra til en mer klimavennlig
samfunnsutvikling.

Sosiale forhold
Et av hovedprinsippene i FNs bærekraftsmål og Agenda 2023 er at ingen skal stå
utenfor eller utelates, på engelske" leave no noe behind» Temaplanen På lik linje
handler nettopp om dette. Hvordan kan Asker kommune bidra til at personer med
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nedsatt funksjonsevne inkluderes i alle deler av samfunnslivet på lik linje som andre 
Askerbøringer.  Asker kommune er en aktør og kan ikke endre alt, men kommunen 
kan gå foran og være et godt eksempel. Asker kommune skal gjennom 
implementering av temaplanen gjøre sitt for at tjeneste- og samfunnsutviklingen i 
kommunen er i tråd med intensjonen i FN konvensjonen.  
 
Likestilling er bærebjelken i et demokratisk bærekraftig samfunn. Sosial bærekraft 
innebærer blant annet at kommunen skal bidra til å sikre innbyggerne likeverdige 
muligheter til å delta i og ta medansvar i samfunnet.  Gode medvirkningsprosesser er 
en forutsetning for å lykkes med kommunens målsettinger om økt medborgerskap, 
samskaping og pårørendeinvolvering. 
 
Gjennom å utvikle ulike boalternativer, flere gode møteplasser og aktiviteter, kan de 
sosiale nettverkene styrkes.  En sterk frivillig sektor, og med god støtte og veiledning 
til pårørende, vil bidra til å sikre det uformelle nettverket vi er avhengig av for å møte 
fremtidens utfordringer. Strategiene i planen bidrar til samskaping og medborgerskap, blant 
annet gjennom økt grad av brukermedvirkning i tjenestene. 
 
Økonomiske forhold 
 
Temaplanens strategier skal bidra til en fremtidig bærekraftig kommuneøkonomi ved 
å ha søkelys på selvhjulpenhet og selvstendighet hos personer med nedsatt 
funksjonsevne i tråd med CRPD. Temaplanen har et stort fokus på sammenheng og 
koordinering av tjenester med mål om å få til gode og sømløse brukerforløp. Det blir 
svært viktig å få til en god gjennomføring av planen, slik at de valgte strategiene kan 
følges opp av konkrete tiltak som gir ønskede endringer på sikt.   
 
Asker kommune legger til grunn innsatstrappen og boligtrappen i arbeidet for å dreie 
helse- og omsorgstjenestene i retning av forebyggende arbeid. Det er viktig med god 
implementering av disse, slik at effektene blir gode, både økonomisk, og for 
samfunns- og tjenesteutviklingen i kommunen. Innsatstrappen legges til grunn for 
hele livsløpet.   
 
 
4. Tidligere behandling 
Sak om mandat og rammer for denne temaplanen ble behandlet av Utvalg for 
Velferd og Oppvekst i møte 15.februar 2022.  
 
 
5. Kommunedirektørens vurdering 
 «På lik linje» er Asker kommunes temaplan for personer med nedsatt 
funksjonsevne. Gjennom temaplanen skal Asker kommune legge til rette for at 
personer med nedsatt funksjonsevne aktivt kan delta i samfunnet gjennom 
selvbestemmelse, opplever medvirkning, inkludering og tilhørighet på lik linje med 
andre innbyggere i kommunen. Temaplanen skal bidra til en tjeneste- og 
samfunnsutvikling i tråd med FN konvensjonen og har et fokus på helthetlige og 

nedsatt funksjonsevne inkluderes i alle deler av samfunnslivet på lik linje som andre
Askerbøringer. Asker kommune er en aktør og kan ikke endre alt, men kommunen
kan gå foran og være et godt eksempel. Asker kommune skal gjennom
implementering av temaplanen gjøre sitt for at tjeneste- og samfunnsutviklingen i
kommunen er i tråd med intensjonen i FN konvensjonen.

Likestilling er bærebjelken i et demokratisk bærekraftig samfunn. Sosial bærekraft
innebærer blant annet at kommunen skal bidra til å sikre innbyggerne likeverdige
muligheter til å delta i og ta medansvar i samfunnet. Gode medvirkningsprosesser er
en forutsetning for å lykkes med kommunens målsettinger om økt medborgerskap,
samskaping og pårørendeinvolvering.

Gjennom å utvikle ulike boalternativer, flere gode møteplasser og aktiviteter, kan de
sosiale nettverkene styrkes. En sterk frivillig sektor, og med god støtte og veiledning
til pårørende, vil bidra til å sikre det uformelle nettverket vi er avhengig av for å møte
fremtidens utfordringer. Strategiene i planen bidrar til samskaping og medborgerskap, blant
annet gjennom økt grad av brukermedvirkning i tjenestene.

Økonomiske forhold

Temaplanens strategier skal bidra til en fremtidig bærekraftig kommuneøkonomi ved
å ha søkelys på selvhjulpenhet og selvstendighet hos personer med nedsatt
funksjonsevne i tråd med CRPD. Temaplanen har et stort fokus på sammenheng og
koordinering av tjenester med mål om å få til gode og sømløse brukerforløp. Det blir
svært viktig å få til en god gjennomføring av planen, slik at de valgte strategiene kan
følges opp av konkrete tiltak som gir ønskede endringer på sikt.

Asker kommune legger til grunn innsatstrappen og boligtrappen i arbeidet for å dreie
helse- og omsorgstjenestene i retning av forebyggende arbeid. Det er viktig med god
implementering av disse, slik at effektene blir gode, både økonomisk, og for
samfunns- og tjenesteutviklingen i kommunen. Innsatstrappen legges til grunn for
hele livsløpet.

4. Tidligere behandling
Sak om mandat og rammer for denne temaplanen ble behandlet av Utvalg for
Velferd og Oppvekst i møte 15.februar 2022.

5. Kommunedirektørens vurdering
«På lik linje» er Asker kommunes temaplan for personer med nedsatt

funksjonsevne. Gjennom temaplanen skal Asker kommune legge til rette for at
personer med nedsatt funksjonsevne aktivt kan delta i samfunnet gjennom
selvbestemmelse, opplever medvirkning, inkludering og tilhørighet på lik linje med
andre innbyggere i kommunen. Temaplanen skal bidra til en tjeneste- og
samfunnsutvikling i tråd med FN konvensjonen og har et fokus på helthetlige og
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sammenhengende tjenester. Temaplanen er en felles plan for både Oppvekst og 
Velferd.  

Personer med nedsatt funksjonsevne opplever «funksjonshemmende barrierer» som 
hindrer like muligheter til aktivitet og deltakelse. Temaplanen beskriver hvordan 
Asker kommune skal jobbe innenfor et inkluderings- og ikke diskriminerende 
perspektiv. Medvirkning og deltakelse fra brukere, pårørende, brukerorganisasjoner 
og frivilligheten vektlegges stor betydning i dette arbeidet. 

Kommunedirektøren mener innsatsområdene og strategiene gir en konkret retning 
for tjeneste- og samfunnsutviklingen i Asker kommune.  For å kunne gjennomføre 
mål og perspektiver som legges til grunn i planen er det særlig viktig at tjeneste- og 
virksomhetsområdene samhandler og jobber på tvers. Å dreie innsatsen fra å 
komme sent inn med hjelp til mer forebyggende arbeid vil også kreve en samordnet 
innsats. 

Kommunedirektøren anbefaler at Temaplan På lik linje – personer med nedsatt 
funksjonsevne publiseres for høring 

 

Lars Bjerke 
kommunedirektør 

Dokumentet er elektronisk godkjent. 

 

Vedlegg: 

Temaplan På lik linje – høringsutkast 
Kunnskapsgrunnlag – Temaplan På lik linje – mennesker med nedsatt 
funksjonsevne 

sammenhengende tjenester. Temaplanen er en felles plan for både Oppvekst og
Velferd.

Personer med nedsatt funksjonsevne opplever «funksjonshemmende barrierer» som
hindrer like muligheter til aktivitet og deltakelse. Temaplanen beskriver hvordan
Asker kommune skal jobbe innenfor et inkluderings- og ikke diskriminerende
perspektiv. Medvirkning og deltakelse fra brukere, pårørende, brukerorganisasjoner
og frivilligheten vektlegges stor betydning i dette arbeidet.

Kommunedirektøren mener innsatsområdene og strategiene gir en konkret retning
for tjeneste- og samfunnsutviklingen i Asker kommune. For å kunne gjennomføre
mål og perspektiver som legges til grunn i planen er det særlig viktig at tjeneste- og
virksomhetsområdene samhandler og jobber på tvers. A dreie innsatsen fra å
komme sent inn med hjelp til mer forebyggende arbeid vil også kreve en samordnet
innsats.

Kommunedirektøren anbefaler at Temaplan På lik linje - personer med nedsatt
funksjonsevne publiseres for høring

Lars Bjerke
kommunedirektør

Dokumentet er elektronisk godkjent.

Vedlegg:

Temaplan På lik linje - høringsutkast
Kunnskapsgrunnlag - Temaplan På lik linje - mennesker med nedsatt
funksjonsevne
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
21/21815 Nanette Mia Bohn 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Utvalg for velferd 17.01.2023 2/23 
  

Temaplan -  personer med nedsatt funksjonsevne  - 
1.gangsbehandling 

Utvalg for velferd har behandlet saken i møte 17.01.2023 sak 2/23 

Behandling 

Leder Cecilie Lindgren (H) innledet til saken og foreslo at Eldrerådet ble lagt til som 
høringsinstans og presentasjon ved Nanette Mia Bohn. 

Utvalget sluttet enstemmig til dette. 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

Vedtak  

1. Temaplan På lik linje legges ut på høring med høringsfrist 3.mars 2023. 
 
Innsatsområdene er: 
 

• Inkludering, medvirkning og deltakelse 
• Familie og pårørende 
• Barnehage og skoler 
• Arbeid og aktivitet 
• Bolig og bomiljø 
• Helhetlige og sammenhengende brukerforløp 
• Kompetanse og innovasjon 

I høringsperioden legges det opp til behandling av høringssak i følgende råd og 
hovedutvalg: 
 

0 Asker
kommune

Saksprotokoll

Arivsak
21/21815

Saksbehandler
Nanette Mia Bohn

Behandlet av
1 Utvalg for velferd

Møtedato
17.01.2023

Saksnr.
2/23

Temaplan - personer med nedsatt funksjonsevne -
1.gangsbehandling

Utvalg for velferd har behandlet saken i møte 17.01.2023 sak 2/23

Behandling

Leder Cecilie Lindgren (H) innledet til saken og foreslo at Eldrerådet ble lagt til som
høringsinstans og presentasjon ved Nanette Mia Bohn.

Utvalget sluttet enstemmig til dette.

Innstillingen ble enstemmig vedtatt.

Vedtak

1. Temaplan På lik linje legges ut på høring med høringsfrist 3.mars 2023.

Innsatsområdene er:

• Inkludering, medvirkning og deltakelse
• Familie og pårørende
• Barnehage og skoler
• Arbeid og aktivitet
• Bolig og bomiljø
• Helhetlige og sammenhengende brukerforløp
• Kompetanse og innovasjon

I høringsperioden legges det opp til behandling av høringssak i følgende råd og
hovedutvalg:
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• Ungdomsrådet 
• Råd for personer med funksjonsnedsettelse 
• Eldrerådet 
• Utvalg for Oppvekst 
• Utvalg for Medborgerskap 

 
 

 

 

 

• Ungdomsrådet
• Råd for personer med funksjonsnedsettelse
• Eldrerådet
• Utvalg for Oppvekst
• Utvalg for Medborgerskap
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Saksframlegg 
 

Arkivsak Saksbehandler 
22/21560-1 Nanette Mia Bohn 

 

Behandles av Møtedato 
Utvalg for velferd 17.01.2023 
 

Dialogmøter 2023 - Velferd 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
 

1. Dialogmøter gjennomføres i løpet av mars 2023, og følger agenda og plan for 
gjennomføring som skissert i denne saken.  

2. Dialogmøtene oppsummeres i hovedutvalgsmøtet i april, som grunnlag for 
behandling av sak om hovedutvalgets innspill og prioriteringer til 
kommunedirektørens videre arbeid med forslag til Handlingsprogram 2024-
2027.  

 

1. Sammendrag og konklusjon 
Saken redegjør for det overordnede opplegget for planlegging og 
gjennomføring av dialogmøtene 2023.  

Dialogmøter er årlige møter mellom hovedutvalgene og de brukerrådene som 
sorterer under disse, alternativt fellesråd der det ikke finnes etablerte brukerråd. 
Dialogmøtene er de folkevalgtes arena, og hensikten er å skape en arena for 
dialog med brukerne knyttet til videreutvikling av tjenestene.   

 

2. Bakgrunn for saken/saksopplysninger 
Dialogmøter er ett av flere verktøy for innbyggermedvirkning og inngår som en del av 
plan- og styringssystemet i Asker kommune.   

    0 Asker
kommune

Saksframlegg

Arkivsak
22/21560-1

Saksbehandler
Nanette Mia Bohn

Behandles av
Utvalg for velferd

Møtedato
17.01.2023

Dialogmøter 2023 - Velferd

Kommunedirektørens forslag til vedtak:

1. Dialogmøter gjennomføres i løpet av mars 2023, og følger agenda og plan for
gjennomføring som skissert i denne saken.

2. Dialogmøtene oppsummeres i hovedutvalgsmøtet i april, som grunnlag for
behandling av sak om hovedutvalgets innspill og prioriteringer til
kommunedirektørens videre arbeid med forslag til Handlingsprogram 2024-
2027.

1. Sammendrag og konklusjon
Saken redegjør for det overordnede opplegget for planlegging og
gjennomføring av dialogmøtene 2023.

Dialogmøter er årlige møter mellom hovedutvalgene og de brukerrådene som
sorterer under disse, alternativt fellesråd der det ikke finnes etablerte brukerråd.
Dialogmøtene er de folkevalgtes arena, og hensikten er å skape en arena for
dialog med brukerne knyttet til videreutvikling av tjenestene.

2. Bakgrunn for saken/saksopplysninger
Dialogmøter er ett av flere verktøy for innbyggermedvirkning og inngår som en del av
plan- og styringssystemet i Asker kommune.
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Kommunestyret vedtok 13. desember 2022 sak om politisk årshjul for 2023 (sak 
0109/22). Saken redegjør for de sentrale plan- og styringsprosessene knyttet til 
spesielt handlingsprogramprosessen, og skal bidra til å sikre en god og forutsigbar 
plan for de politiske årshjulsprosessene. Asker kommune har valgt en modell der 
hovedutvalgene får mulighet til å komme med innspill til kommunedirektørens videre 
arbeid med budsjettet før forslaget legges frem.  

Hensikten med dialogmøtene er å skape en arena for dialog med brukerne knyttet til 
videreutvikling av tjenestene. Innspillene fra dialogmøtene oppsummeres i 
hovedutvalgenes møter i april, og danner grunnlag for behandling av sak om innspill 
og prioriteringer til kommunedirektørens videre arbeid med forslag til 
Handlingsprogram 2024-2027.    

 

3. Sakens relevans for de tre bærekraftsdimensjonene 
FNs bærekraftsmål utgjør det overordnede rammeverket for utviklingen av 
Askersamfunnet, og er forankret i kommuneplanen og handlingsprogrammet. Asker 
kommune vektlegger å ha en helhetlig tilnærming til de tre bærekraftsdimensjonene - 
økonomisk bærekraft, miljømessig bærekraft og sosial bærekraft.   

Sosial bærekraft innebærer blant annet at kommunen skal bidra til å sikre 
innbyggerne likeverdige muligheter til å delta i og ta medansvar i samfunnet. Gode 
medvirkningsprosesser er en forutsetning for å lykkes med kommunens målsettinger 
om økt medborgerskap og samskaping.   

 

4. Tidligere behandling 
Saken er ikke tidligere behandlet.   

 

5. Kommunedirektørens vurdering 
I samsvar med føringene i sak om politisk årshjul for 2023, anbefaler 
kommunedirektøren følgende overordnede opplegg for gjennomføring av 
dialogmøter våren 2023.   

Tidspunkt og sted  

Det anbefales at dialogmøtene gjennomføres innen utgangen av mars 2023. 
Kommunedirektøren anbefaler at møtene avholdes på ettermiddag/kveld. Det bør 
avsettes inntil halvannen time til hvert møte.   

Kommunestyret vedtok 13. desember 2022 sak om politisk årshjul for 2023 (sak
0109/22). Saken redegjør for de sentrale plan- og styringsprosessene knyttet til
spesielt handlingsprogramprosessen, og skal bidra til å sikre en god og forutsigbar
plan for de politiske årshjulsprosessene. Asker kommune har valgt en modell der
hovedutvalgene får mulighet til å komme med innspill til kommunedirektørens videre
arbeid med budsjettet før forslaget legges frem.

Hensikten med dialogmøtene er å skape en arena for dialog med brukerne knyttet til
videreutvikling av tjenestene. Innspillene fra dialogmøtene oppsummeres i
hovedutvalgenes møter i april, og danner grunnlag for behandling av sak om innspill
og prioriteringer til kommunedirektørens videre arbeid med forslag til
Handlingsprogram 2024-2027.

3. Sakens relevans for de tre bærekraftsdimensjonene
FNs bærekraftsmål utgjør det overordnede rammeverket for utviklingen av
Askersamfunnet, og er forankret i kommuneplanen og handlingsprogrammet. Asker
kommune vektlegger å ha en helhetlig tilnærming til de tre bærekraftsdimensjonene -
økonomisk bærekraft, miljømessig bærekraft og sosial bærekraft.

Sosial bærekraft innebærer blant annet at kommunen skal bidra til å sikre
innbyggerne likeverdige muligheter til å delta i og ta medansvar i samfunnet. Gode
medvirkningsprosesser er en forutsetning for å lykkes med kommunens målsettinger
om økt medborgerskap og samskaping.

4. Tidligere behandling
Saken er ikke tidligere behandlet.

5. Kommunedirektørens vurdering
I samsvar med føringene i sak om politisk årshjul for 2023, anbefaler
kommunedirektøren følgende overordnede opplegg for gjennomføring av
dialogmøter våren 2023.

Tidspunkt og sted

Det anbefales at dialogmøtene gjennomføres innen utgangen av mars 2023.
Kommunedirektøren anbefaler at møtene avholdes på ettermiddag/kveld. Det bør
avsettes inntil halvannen time til hvert møte.
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Tabellen under gir en oversikt over forslag til datoer og tidspunkter for dialogmøtene i 
2023.  

HOVEDUTVALG FOR VELFERD 

Brukerrådsrepresentanter fra  Dato  Tidspunkt  Møterom  

 Hjemmetjenesten   21. mars   Kl.15.00 -16.00  Asker, Rådhuset  

 Personer med funksjonsnedsettelse  21. mars   Kl.16.15 -17.15  Asker, Rådhuset   

 Heldøgnsomsorg 1-2  22. mars   Kl. 17.00 -18.00  Asker, Rådhuset   

 Psykisk helse og rus  22. mars   Kl. 18.15 -19.15  Asker, Rådhuset   

Deltakere  

Møtene ledes av hovedutvalgsleder. Det oppfordres til at alle medlemmer i 
hovedutvalget deltar. Brukerrådene inviteres til å delta med inntil to representanter 
fra hvert brukerråd.  

Administrasjonen deltar med inntil to personer (direktør og 
rådgiver/virksomhetsleder). Administrasjonen har en observatørrolle i møtet og 
skriver utkast til oppsummering.   

Agenda for møtene  

Det bør i dialogmøtet legges til rette for en uformell samtale der alle er likeverdige 
samtalepartnere. Brukerrådsrepresentantene kan i møtet både legge frem egne 
synspunkter og stille spørsmål, og står fritt til å ta opp temaer og problemstillinger 
etter eget ønske.  

Kommunedirektøren anbefaler følgende agenda for dialogmøtene:  

1. Velkommen v/ hovedutvalgsleder  
2. Kort presentasjon av deltakerne v/ alle  
3. Samtale og dialog – brukerrepresentantene får ordet  
4. Oppsummering v/ hovedutvalgsleder   

 
Invitasjon  

Invitasjon med agenda oversendes brukerrådene en måned i forkant av dialogmøtet, 
slik at de får nok tid til forberedelser. Det er utarbeidet et utkast til invitasjon og 
kjøreplan, jf. vedlegg 1 og 2.  

Tabellen under gir en oversikt over forslag til datoer og tidspunkter for dialogmøtene i
2023.

HOVEDUTVALG FOR VELFERD

Brukerrådsrepresentanter fra Dato Tidspunkt Møterom

Hjemmetjenesten 21. mars Kl.15.00 -16.00 Asker, Rådhuset

Personer med funksjonsnedsettelse 21. mars Kl.16.15 -17.15 Asker, Rådhuset

Heldøgnsomsorg 1-2 22. mars Kl. 17.00 -18.00 Asker, Rådhuset

Psykisk helse og rus 22. mars Kl. 18.15 -19.15 Asker, Rådhuset

Deltakere

Møtene ledes av hovedutvalgsleder. Det oppfordres til at alle medlemmer i
hovedutvalget deltar. Brukerrådene inviteres til å delta med inntil to representanter
fra hvert brukerråd.

Administrasjonen deltar med inntil to personer (direktør og
rådgiver/virksomhetsleder). Administrasjonen har en observatørrolle i møtet og
skriver utkast til oppsummering.

Agenda for møtene

Det bør i dialogmøtet legges til rette for en uformell samtale der alle er likeverdige
samtalepartnere. Brukerrådsrepresentantene kan i møtet både legge frem egne
synspunkter og stille spørsmål, og står fritt til å ta opp temaer og problemstillinger
etter eget ønske.

Kommunedirektøren anbefaler følgende agenda for dialogmøtene:

1. Velkommen v/ hovedutvalgsleder
2. Kort presentasjon av deltakerne v/ alle
3. Samtale og dialog - brukerrepresentantene får ordet
4. Oppsummering v/ hovedutvalgsleder

Invitasjon

Invitasjon med agenda oversendes brukerrådene en måned i forkant av dialogmøtet,
slik at de får nok tid til forberedelser. Det er utarbeidet et utkast til invitasjon og
kjøreplan, jf. vedlegg 1 og 2.
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Praktisk tilrettelegging og gjennomføring  

Administrasjonen tar ansvar for praktisk tilrettelegging og gjennomføring av 
dialogmøtene. Dette innebærer blant annet følgende:  

• Administrasjonen reserverer møterom og sørger for enkel bevertning.  

• Administrasjonen utarbeider og oversender brev til brukerrådene med invitasjon 
til dialogmøtene. Brevene signeres av utvalgsleder.  

• Administrasjonen skriver utkast til oppsummering fra dialogmøtene. 
Oppsummeringen godkjennes av utvalgsleder før det sendes til hovedutvalgets 
medlemmer og brukerrådene. Oppsummeringene inngår som vedlegg til sak i 
april om innspill og prioriteringer til handlingsprogrammet.   

 

Lars Bjerke 
kommunedirektør 

Dokumentet er elektronisk godkjent. 

 

Vedlegg:  

Vedlegg 1- Utkast til invitasjon dialogmøte Velferd  
Vedlegg 2 - Utkast kjøreplan dialogmøter 

 

Praktisk tilrettelegging og gjennomføring

Administrasjonen tar ansvar for praktisk tilrettelegging og gjennomføring av
dialogmøtene. Dette innebærer blant annet følgende:

• Administrasjonen reserverer møterom og sørger for enkel bevertning.

• Administrasjonen utarbeider og oversender brev til brukerrådene med invitasjon
til dialogmøtene. Brevene signeres av utvalgsleder.

• Administrasjonen skriver utkast til oppsummering fra dialogmøtene.
Oppsummeringen godkjennes av utvalgsleder før det sendes til hovedutvalgets
medlemmer og brukerrådene. Oppsummeringene inngår som vedlegg til sak i
april om innspill og prioriteringer til handlingsprogrammet.

Lars Bjerke
kommunedirektør

Dokumentet er elektronisk godkjent.

Vedlegg:

Vedlegg 1- Utkast til invitasjon dialogmøte Velferd
Vedlegg 2 - Utkast kjøreplan dialogmøter
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
22/21560 Nanette Mia Bohn 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Utvalg for velferd 17.01.2023 3/23 
  

Dialogmøter 2023 - Hovedutvalg for Velferd 

Utvalg for velferd har behandlet saken i møte 17.01.2023 sak 3/23 

Behandling 

Innledning til saken ved leder Cecilie Lindgren (H). Direktør Aud Hansen og Mia 
Bohn besvarte spørsmål. 

Forslag fremmet av Tobias L. Handeland, R på vegne av R, A, MDG og FrP til nytt 
punkt 1: 

Dialogmøter gjennomføres i løpet av mars 2023, og følger agenda og plan for 
gjennomføring som skissert i denne saken, med følgende endringer: 

• Møtevarighet er inntil 90 minutter. 
• Dialogmøtene skal fortrinnsvis foregå ute i tjenestene. Administrasjonen gis 

fullmakt til å velge ut hvilke steder i kommunen møtene skal finne sted. 
• Alle medlemmene av brukerrådene inviteres til å delta. 
• Medlemmene er velkomne til å ha med seg én pårørende til å delta under 

dialogmøtet. 
 
Forslag fremmet av Tobias L. Handeland, R på vegne av R, A, MDG og FrP til nytt 
punkt 1 ble enstemmig vedtatt. 
 
Innstillingens punkt 2 ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak  

1. Dialogmøter gjennomføres i løpet av mars 2023, og følger agenda og plan for 
gjennomføring som skissert i denne saken, med følgende endringer: 

0 Asker
kommune

Saksprotokoll

Arivsak
22/21560

Saksbehandler
Nanette Mia Bohn

Behandlet av
1 Utvalg for velferd

Møtedato
17.01.2023

Saksnr.
3/23

Dialogmøter 2023 - Hovedutvalg for Velferd

Utvalg for velferd har behandlet saken i møte 17.01.2023 sak 3/23

Behandling

Innledning til saken ved leder Cecilie Lindgren (H). Direktør Aud Hansen og Mia
Bohn besvarte spørsmål.

Forslag fremmet av Tobias L. Handeland, R på vegne av R, A, MDG og FrP til nytt
punkt 1:

Dialogmøter gjennomføres i løpet av mars 2023, og følger agenda og plan for
gjennomføring som skissert i denne saken, med følgende endringer:

• Møtevarighet er inntil 90 minutter.
• Dialogmøtene skal fortrinnsvis foregå ute i tjenestene. Administrasjonen gis

fullmakt til å velge ut hvilke steder i kommunen møtene skal finne sted.
• AIie medlemmene av brukerrådene inviteres til å delta.
• Medlemmene er velkomne til å ha med seg en pårørende til å delta under

dialogmøtet.

Forslag fremmet av Tobias L. Handeland, R på vegne av R, A, MDG og FrP til nytt
punkt 1 ble enstemmig vedtatt.

Innstillingens punkt 2 ble enstemmig vedtatt.

Vedtak

1. Dialogmøter gjennomføres i løpet av mars 2023, og følger agenda og plan for
gjennomføring som skissert i denne saken, med følgende endringer:
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• Møtevarighet er inntil 90 minutter. 
• Dialogmøtene skal fortrinnsvis foregå ute i tjenestene. Administrasjonen 

gis fullmakt til å velge ut hvilke steder i kommunen møtene skal finne 
sted. 

• Alle medlemmene av brukerrådene inviteres til å delta. 
• Medlemmene er velkomne til å ha med seg én pårørende til å delta 

under dialogmøtet. 
2. Dialogmøtene oppsummeres i hovedutvalgsmøtet i april, som grunnlag for 

behandling av sak om hovedutvalgets innspill og prioriteringer til 
kommunedirektørens videre arbeid med forslag til Handlingsprogram 2024-
2027. 

 

 

 

• Møtevarighet er inntil 90 minutter.
• Dialogmøtene skal fortrinnsvis foregå ute i tjenestene. Administrasjonen

gis fullmakt til å velge ut hvilke steder i kommunen møtene skal finne
sted.

• AIie medlemmene av brukerrådene inviteres til å delta.
• Medlemmene er velkomne til å ha med seg en pårørende til å delta

under dialogmøtet.
2. Dialogmøtene oppsummeres i hovedutvalgsmøtet i april, som grunnlag for

behandling av sak om hovedutvalgets innspill og prioriteringer til
kommunedirektørens videre arbeid med forslag til Handlingsprogram 2024-
2027.
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Saksframlegg 
 

Arkivsak Saksbehandler 
22/23223-1 Veslemøy Risnes 

Lerheim 

 

Behandles av Møtedato 
Råd for personer med funksjonsnedsettelse 12.01.2023 
Utvalg for velferd 17.01.2023 
 

Oppfølgningssak - Transport til fritidsaktiviteter utenfor 
boligen - personer med nedsatt funksjonsevne 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
 

1. Saken tas til orientering. 

 

1. Sammendrag og konklusjon 
Saken er en ny bestilling fra møte 31. mai 2022 i utvalg for velferd.   
I denne saken gis det en oppdatert status på hva som har skjedd siden 
utvalgsmøtet 31. mai 2022.   

 

2. Bakgrunn for saken/saksopplysninger 
Utvalg for velferd bestilte en sak om transportordninger i utvalgsmøtet 22. mars 
2022. Det vises til saksprotokoll jf. vedtak punkt 2 om årsrapport:  
  

Kommunedirektøren bes komme tilbake med en sak for hovedutvalg Velferd 
som redegjør for hvordan mennesker med nedsatt funksjonsevne kan få 
mulighet for å delta på fritidsaktiviteter utenfor boligen, og hvordan 
transportbehovet kan løses på en smidig og klok måte. Det skal legges frem. 
Alternative løsninger og eventuelt kostnadsoverslag. Saken fremmes i utvalg 
for Velferd i mai.  
  

I protokoll fra utvalgsmøtet 31. mai 2022 fremgår det: 

    0 Asker
kommune

Saksframlegg

Arkivsak
22/23223-1

Saksbehandler
Veslemøy Risnes
Lerheim

Behandles av
Råd for personer med funksjonsnedsettelse
Utvalg for velferd

Møtedato
12.01.2023
17.01.2023

Oppfølgningssak - Transport til fritidsaktiviteter utenfor
boligen - personer med nedsatt funksjonsevne

Kommunedirektørens forslag til vedtak:

1. Saken tas til orientering.

1. Sammendrag og konklusjon
Saken er en ny bestilling fra møte 31. mai 2022 i utvalg for velferd.
I denne saken gis det en oppdatert status på hva som har skjedd siden
utvalgsmøtet 31. mai 2022.

2. Bakgrunn for saken/saksopplysninger
Utvalg for velferd bestilte en sak om transportordninger i utvalgsmøtet 22. mars
2022. Det vises til saksprotokoll jf. vedtak punkt 2 om årsrapport:

Kommunedirektøren bes komme tilbake med en sak for hovedutvalg Velferd
som redegjør for hvordan mennesker med nedsatt funksjonsevne kan få
mulighet for å delta på fritidsaktiviteter utenfor boligen, og hvordan
transportbehovet kan løses på en smidig og klok måte. Det skal legges frem.
Alternative løsninger og eventuelt kostnadsoverslag. Saken fremmes i utvalg
for Velferd i mai.

I protokoll fra utvalgsmøtet 31. mai 2022 fremgår det:
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Kommunedirektøren bes komme tilbake med en sak til utvalget innen januar  
2023 der det redegjøres for erfaringer med transportordningen for mennesker  
med nedsatt funksjonsevne, samt en tilbakemelding om hvordan saken følges  
videre opp. 

 
Informasjon i tidligere sak 
Det vises til informasjon i den tidligere saken (31. mai 2022) om arbeid med 
temaplan, hvordan transportbehovet løses i dag, utfordringer med transport i dag, 
kort om lovgrunnlag og muligheter fremover. 
 
Informasjon i denne saken 
I denne saken gis det en kort status på hva som har skjedd siden forrige sak (2.1) og 
hvordan saken følges opp videre (2.2). For utdypende informasjon vises det til saken 
31. mai 2022. 
 
2.1 Hva har skjedd siden saken 31. mai 2022?  
 
Ny tjeneste om bildeling startet opp høst 2022  
Bildelingstjenesten startet opp i november 2022. 

• Etter modell fra blant annet Halden kommune, har Asker kommune tatt initiativ 
til en bildelingstjeneste i Asker. Det er Otto Mobility som eier og drifter 
bildelingstjenesten.   

• Bilene står på Skysstasjonen, utenfor Venskaben ved rådhuset, 
parkeringsplassen i Lensmannslia langs Røykenveien og på Jørgensløkka.   

• Det er både personbiler og varebiler i bildelingstjenesten, til sammen ti biler. 
• Ansatte i Asker kommune har tilgang til bilene på dagtid. På hverdager fra kl. 

16.30 og i helger og skoleferier kan innbyggerne leie bilene.    
• Bildelingsordningen skal testes ut i to år. 

 
Informasjonen bør snarest mulig gjøres kjent i tjenesten slik at dette nye  
tilbudet kan testes ut der det er behov og er hensiktsmessig, både av ansatte, 
brukere og pårørende. Det jobbes med å avklare ansvarsforhold og informere ut i 
tjenesten. 
 
Flere leaser bil  
Det er flere som har gått sammen om å lease bil i boliger, siden saken var oppe i mai 
2022. 
 
Nytt medvirkningsråd 
Det skal opprettes et nytt medvirkningsråd som består av tjenestemottakere. 
Kommunen har mottatt midler til en prosjektstilling for et år. Stillingen, med oppstart 
november 2022, skal bidra til å opprette medvirkningsrådet. Etableringen av rådet er 
i tråd med CRPD medbestemmelse. Informasjon om transportmuligheter som vist i 
sak 1, kan tas inn og diskuteres i rådet.  
Temaplanarbeid 

Kommunedirektøren bes komme tilbake med en sak til utvalget innen januar
2023 der det redegjøres for erfaringer med transportordningen for mennesker
med nedsatt funksjonsevne, samt en tilbakemelding om hvordan saken følges
videre opp.

Informasjon i tidligere sak
Det vises til informasjon i den tidligere saken (31. mai 2022) om arbeid med
temaplan, hvordan transportbehovet løses i dag, utfordringer med transport i dag,
kort om lovgrunnlag og muligheter fremover.

Informasjon i denne saken
I denne saken gis det en kort status på hva som har skjedd siden forrige sak (2.1) og
hvordan saken følges opp videre (2.2). For utdypende informasjon vises det til saken
31. mai 2022.

2.1 Hva har skjedd siden saken 31. mai 2022?

Ny tjeneste om bildeling startet opp høst 2022
Bildelingstjenesten startet opp i november 2022.

• Etter modell fra blant annet Halden kommune, har Asker kommune tatt initiativ
til en bildelingstjeneste i Asker. Det er Otto Mobility som eier og drifter
bildelingstjenesten.

• Bilene står på Skysstasjonen, utenfor Venskaben ved rådhuset,
parkeringsplassen i Lensmannslia langs Røykenveien og på Jørgensløkka.

• Det er både personbiler og varebiler i bildelingstjenesten, til sammen ti biler.
• Ansatte i Asker kommune har tilgang til bilene på dagtid. På hverdager fra kl.

16.30 og i helger og skoleferier kan innbyggerne leie bilene.
• Bildelingsordningen skal testes ut i to år.

Informasjonen bør snarest mulig gjøres kjent i tjenesten slik at dette nye
tilbudet kan testes ut der det er behov og er hensiktsmessig, både av ansatte,
brukere og pårørende. Det jobbes med å avklare ansvarsforhold og informere ut i
tjenesten.

Flere leaser bil
Det er flere som har gått sammen om å lease bil i boliger, siden saken var oppe i mai
2022.

Nytt medvirkningsråd
Det skal opprettes et nytt medvirkningsråd som består av tjenestemottakere.
Kommunen har mottatt midler til en prosjektstilling for et år. Stillingen, med oppstart
november 2022, skal bidra til å opprette medvirkningsrådet. Etableringen av rådet er
i tråd med CRPD medbestemmelse. Informasjon om transportmuligheter som vist i
sak 1, kan tas inn og diskuteres i rådet.
Temaplanarbeid
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Det har ikke kommet inn innspill om transport under medvirkningsprosesser under 
arbeid med temaplan for personer med nedsatt funksjonsevne.   
   
2.2 Hvordan følges saken opp videre?  
   
Informasjonsdeling og kunnskapsoppdatering   
I første omgang er det planlagt å gi informasjon om transportmulighetene 

• i det nyetablerte medvirkningsrådet  
• i seminar hos lederne i tjenesteområdet    

 
Nå som bildelingsordningen har kommet i gang, kan det gis informasjon om denne 
samtidig med informasjon om de andre mulighetene som kommer frem av disse to 
transportsakene. Ytterligere informasjonsarbeid vil bli vurdert fremover.  
 
Ny modell for frivillighet 
Modellen for frivillighet er nå etablert. Denne vil videreutvikle muligheter til å bidra 
som frivillig og motta fra frivilligheten. Her kan også transportbehov bli påvirket. 
 
Vurdere muligheter for bestillingstransport  
Dersom kommunen, i samarbeid med transportaktører og fylkeskommunen, setter i 
gang et utredningsarbeid om «bestillingstransport», så kan flere målgruppers 
transportbehov være aktuelt å se på. Dette punktet er knyttet til strategier i andre 
temaplaner (Leve hele livet – i et aldersvennlig Asker). Det jobbes med å kartlegge 
mulighetsrommet, aktørene, piloter i Ruter m.m. 
 
Ny nasjonal veileder og CRPD 
Helsedirektoratet lanserte høsten 2021 en ny veileder «Gode helse- og 
omsorgstjenester for tjenester til personer med utviklingshemning». Denne bygger 
på de folkerettslige forpliktelsene Norge har til å etterleve FN-konvensjonen om 
rettighetene til mennesker med nedsatt funksjonsevne (CRPD).   
  
Blant annet i forbindelse med arbeid med temaplan vil det ses nærmere på hva som 
ligger i den nye veilederen opp mot situasjonen i Asker i dag, og hva det må jobbes 
videre med ut fra veilederen.  
 
 
3. Sakens relevans for de tre bærekraftsdimensjonene 
Saken har særlig relevans for bærekraftsmålene nr. 3 god helse og livskvalitet, nr. 9   
nr. 11 bærekraftige byer og samfunn og nr. 17 samarbeid for å nå målene (sosial og 
miljømessig bærekraft). 
 
 
4. Tidligere behandling 
Saken ble behandlet i utvalg for velferd 31. mai 2022 og i råd for personer med 
funksjonsnedsettelse 30. mai 2022. 
 

Det har ikke kommet inn innspill om transport under medvirkningsprosesser under
arbeid med temaplan for personer med nedsatt funksjonsevne.

2.2 Hvordan følges saken opp videre?

Informasjonsdeling og kunnskapsoppdatering
I første omgang er det planlagt å gi informasjon om transportmulighetene

• i det nyetablerte medvirkningsrådet
• i seminar hos lederne i tjenesteområdet

Nå som bildelingsordningen har kommet i gang, kan det gis informasjon om denne
samtidig med informasjon om de andre mulighetene som kommer frem av disse to
transportsakene. Ytterligere informasjonsarbeid vil bli vurdert fremover.

Ny modell for frivillighet
Modellen for frivillighet er nå etablert. Denne vil videreutvikle muligheter til å bidra
som frivillig og motta fra frivilligheten. Her kan også transportbehov bli påvirket.

Vurdere muligheter for bestillingstransport
Dersom kommunen, i samarbeid med transportaktører og fylkeskommunen, setter i
gang et utredningsarbeid om «bestillingstransport», så kan flere målgruppers
transportbehov være aktuelt å se på. Dette punktet er knyttet til strategier i andre
temaplaner (Leve hele livet - i et aldersvennlig Asker). Det jobbes med å kartlegge
mulighetsrommet, aktørene, piloter i Ruter m.m.

Ny nasjonal veileder og CRPD
Helsedirektoratet lanserte høsten 2021 en ny veileder «Gode helse- og
omsorgstjenester for tjenester til personer med utviklingshemning». Denne bygger
på de folkerettslige forpliktelsene Norge har til å etterleve FN-konvensjonen om
rettighetene til mennesker med nedsatt funksjonsevne (CRPD).

Blant annet i forbindelse med arbeid med temaplan vil det ses nærmere på hva som
ligger i den nye veilederen opp mot situasjonen i Asker i dag, og hva det må jobbes
videre med ut fra veilederen.

3. Sakens relevans for de tre bærekraftsdimensjonene
Saken har særlig relevans for bærekraftsmålene nr. 3 god helse og livskvalitet, nr. 9
nr. 11 bærekraftige byer og samfunn og nr. 17 samarbeid for å nå målene (sosial og
miljømessig bærekraft).

4. Tidligere behandling
Saken ble behandlet i utvalg for velferd 31. mai 2022 og i råd for personer med
funksjonsnedsettelse 30. mai 2022.
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5. Kommunedirektørens vurdering 
Transportmuligheter er sentralt for å kunne leve et aktivt liv. I denne saken gis en 
status for hva som har skjedd siden forrige utvalgsmøte 31. mai 2022. Saken 
skissere utvikling i dag og fremover, blant annet igangsatt bildelingsordning, økt bruk 
av leasing i boliger og informasjonsarbeid i nytt medvirkningsråd m.m.   
 

Kommunedirektøren anbefaler at saken tas til orientering. 

 

Lars Bjerke 
kommunedirektør 

Dokumentet er elektronisk godkjent. 

 

 

 

5. Kommunedirektørens vurdering
Transportmuligheter er sentralt for å kunne leve et aktivt liv. I denne saken gis en
status for hva som har skjedd siden forrige utvalgsmøte 31. mai 2022. Saken
skissere utvikling i dag og fremover, blant annet igangsatt bildelingsordning, økt bruk
av leasing i boliger og informasjonsarbeid i nytt medvirkningsråd m.m.

Kommunedirektøren anbefaler at saken tas til orientering.

Lars Bjerke
kommunedirektør

Dokumentet er elektronisk godkjent.
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Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
22/23223 Veslemøy Risnes Lerheim 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Råd for personer med 
funksjonsnedsettelse 

12.01.2023 2/23 

2 Utvalg for velferd 17.01.2023 4/23 
  

Oppfølgningssak - Transport til fritidsaktiviteter utenfor 
boligen - personer med nedsatt funksjonsevne 

Råd for personer med funksjonsnedsettelse har behandlet saken i møte 12.01.2023 
sak 2/23 

Behandling 

Rådgiver Veslemøy Risnes Lerheim innledet til saken. 

På vegne av rådet fremmet May B. Myklebust følgende oversendelsesforslag: 

Bildelingstjenesten: 

Rådet bemerker at samtlige biler som er med i denne ordningen står parkert rundt 
Asker sentrum. Rådet mener at dette ikke gir et likeverdig tilbud over hele 
kommunen, og ber derfor om biler i denne ordningen også skal stå parkert i Asker 
midt og sør. 

Transport til fritidsaktiviteter:  

Rådet mener at det viktig med stor grad av fleksibilitet, og ikke minst god informasjon 
om hvilke transportmuligheter til fritidsaktiviteter som finnes til de forskjellige 
målgruppene. Det er viktig med likeverdige transporttilbud over hele kommunen. 

Innstillingen i 1 punkt ble enstemmig vedtatt. 

Forslaget fra May B. Myklebust, ble vedtatt oversendt uten realitetsvotering. 

0 Asker
kommune

Saksprotokoll

Arivsak
22/23223

Saksbehandler
Veslemøy Risnes Lerheim

Behandlet av
1 Råd for personer med
funksjonsnedsettelse
2 Utvalg for velferd

Møtedato
12.01.2023

17.01.2023

Saksnr.
2/23

4/23

Oppfølgningssak - Transport til fritidsaktiviteter utenfor
boligen - personer med nedsatt funksjonsevne

Råd for personer med funksjonsnedsettelse har behandlet saken i møte 12.01.2023
sak 2/23

Behandling

Rådgiver Veslemøy Risnes Lerheim innledet til saken.

På vegne av rådet fremmet May B. Myklebust følgende oversendelsesforslag:

BiIdelingstjenesten:

Rådet bemerker at samtlige biler som er med i denne ordningen står parkert rundt
Asker sentrum. Rådet mener at dette ikke gir et likeverdig tilbud over hele
kommunen, og ber derfor om biler i denne ordningen også skal stå parkert i Asker
midt og sør.

Transport tiI fritidsaktiviteter:

Rådet mener at det viktig med stor grad av fleksibilitet, og ikke minst god informasjon
om hvilke transportmuligheter til fritidsaktiviteter som finnes til de forskjellige
målgruppene. Det er viktig med likeverdige transporttilbud over hele kommunen.

Innstillingen i 1 punkt ble enstemmig vedtatt.

Forslaget fra May B. Myklebust, ble vedtatt oversendt uten realitetsvotering.
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Vedtak  

1. Saken tas til orientering. 

 

 

 

Vedtak

1. Saken tas til orientering.

2/2



 

 
 

  1/2 
 

 

Saksprotokoll 
 

Arivsak Saksbehandler 
22/23223 Veslemøy Risnes Lerheim 

 

Behandlet av Møtedato Saksnr. 
1 Råd for personer med 
funksjonsnedsettelse 

12.01.2023 2/23 

2 Utvalg for velferd 17.01.2023 4/23 
  

Oppfølgningssak - Transport til fritidsaktiviteter utenfor 
boligen - personer med nedsatt funksjonsevne 

Utvalg for velferd har behandlet saken i møte 17.01.2023 sak 4/23 

Behandling 

Innledning til saken ved leder Cecilie Lindgren (H) og direktør Aud Hansen og 
Veslemøy Risnes Lerheim besvarte spørsmål. 

Forslag fremmet av Turid Lohne Velund, H på vegne av H, V, KRF og PP til nytt 
punkt 2: 

Kommunedirektøren bes komme med en sak til utvalg Velferd som evaluerer 
effekten av transporttilbudet i sommerferien og dersom det er behov for ytterligere 
tiltak, konkretiserer disse med en tidsplan. Saken legges frem oktober 2023.  

Oversendelsesforslaget fremmet av Solav Abbas, A: 

Bildelingstjenesten: 

Utvalget bemerker at samtlige biler som er med i denne ordningen står parkert rundt 
Asker sentrum. utvalget mener at dette ikke gir et likeverdig tilbud over hele 
kommunen, og ber derfor om biler i denne ordningen også skal stå parkert i Asker 
midt og sør. 

Transport til fritidsaktiviteter: 

0 Asker
kommune

Saksprotokoll

Arivsak
22/23223

Saksbehandler
Veslemøy Risnes Lerheim

Behandlet av
1 Råd for personer med
funksjonsnedsettelse
2 Utvalg for velferd

Møtedato
12.01.2023

17.01.2023

Saksnr.
2/23

4/23

Oppfølgningssak - Transport til fritidsaktiviteter utenfor
boligen - personer med nedsatt funksjonsevne

Utvalg for velferd har behandlet saken i møte 17.01.2023 sak 4/23

Behandling

Innledning til saken ved leder Cecilie Lindgren (H) og direktør Aud Hansen og
Veslemøy Risnes Lerheim besvarte spørsmål.

Forslag fremmet av Turid Lohne Velund, H på vegne av H, V, KRF og PP til nytt
punkt 2:

Kommunedirektøren bes komme med en sak til utvalg Velferd som evaluerer
effekten av transporttilbudet i sommerferien og dersom det er behov for ytterligere
tiltak, konkretiserer disse med en tidsplan. Saken legges frem oktober 2023.

Oversendelsesforslaget fremmet av Solav Abbas, A:

Bildelingstjenesten:

Utvalget bemerker at samtlige biler som er med i denne ordningen står parkert rundt
Asker sentrum. utvalget mener at dette ikke gir et likeverdig tilbud over hele
kommunen, og ber derfor om biler i denne ordningen også skal stå parkert i Asker
midt og sør.

Transport tiI fritidsaktiviteter:
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Utvalget mener at det viktig med stor grad av fleksibilitet, og ikke minst god 
informasjon om hvilke transportmuligheter til fritidsaktiviteter som finnes til de 
forskjellige målgruppene. 

Det er viktig med likeverdige transporttilbud over hele kommune. 

Forslag fremmet av Turid Lohne Velund, H på vegne av H, V, KRF og PP til nytt 
punkt 2 ble enstemmig vedtatt. 

Oversendelsesforslaget fremmet av Solav Abbas, A ble besluttet oversendt uten 
realitetsbehandling. 

Innstillingens punkt 1 ble enstemmig vedtatt 

Vedtak  

1. Saken tas til orientering. 

2. Kommunedirektøren bes komme med en sak til utvalg Velferd som evaluerer 
effekten av transporttilbudet i sommerferien og dersom det er behov for 
ytterligere tiltak, konkretiserer disse med en tidsplan. Saken legges frem 
oktober 2023.  

 

 

 

 

Utvalget mener at det viktig med stor grad av fleksibilitet, og ikke minst god
informasjon om hvilke transportmuligheter til fritidsaktiviteter som finnes til de
forskjellige målgruppene.

Det er viktig med likeverdige transporttilbud over hele kommune.

Forslag fremmet av Turid Lohne Velund, H på vegne av H, V, KRF og PP til nytt
punkt 2 ble enstemmig vedtatt.

Oversendelsesforslaget fremmet av Solav Abbas, A ble besluttet oversendt uten
realitetsbehandling.

Innstillingens punkt 1 ble enstemmig vedtatt

Vedtak

1. Saken tas til orientering.

2. Kommunedirektøren bes komme med en sak til utvalg Velferd som evaluerer
effekten av transporttilbudet i sommerferien og dersom det er behov for
ytterligere tiltak, konkretiserer disse med en tidsplan. Saken legges frem
oktober 2023.
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Referatsaker utvalg velferd 17.01.2023 
 
Refererte dokumenter tas til orientering slik de foreligger: 
 
         
 
Dokumentet er elektronisk godkjent. 
 

      

Notat til referatsaker 

Vår referanse 
22/22199-1 
 

Vår saksbehandler 
Ellen Gangnæs 

Dato 
30.11.2022 

0 Asker
kommune

Notat til referatsaker

Vår referanse
22/22199-1

Vår saksbehandler
Ellen Gangnæs

Dato
30.11.2022

Referatsaker utvalg velferd 17.01.2023

Refererte dokumenter tas til orientering slik de foreligger:

Dokumentet er elektronisk godkjent.


	Utvalg for velferd 17.1.2023 uten vedlegg
	Godkjennelse av protokoll fra møte for velferd, 29.11.2022
	Møteinnkalling Utvalg for velferd 17.01.2023
	Protokoll Utvalg for velferd 17.01.2023
	Referatsaker utvalg velferd 17.01.2023
	Behandling av utvalgssak 1/23 Godkjennelse av protokoll fra møte for velferd, 29.11.2022
	Saksfremlegg
	Saksfremlegg - Behandling av utvalgssak 1/23 | Godkjennelse av protokoll fra møte for velferd, 29.11.2022

	Saksprotokoll - Utvalg for velferd - 17.1.2023
	Saksprotokoll - Godkjennelse av protokoll fra møte for velferd, 29.11.2022


	Behandling av utvalgssak 2/23 Temaplan -  personer med nedsatt funksjonsevne  - 1.gangsbehandling
	Saksfremlegg
	Saksfremlegg - Behandling av utvalgssak 2/23 | Temaplan -  personer med nedsatt funksjonsevne  - 1.gangsbehandling

	Saksprotokoll - Utvalg for velferd - 17.1.2023
	Saksprotokoll - Temaplan -  personer med nedsatt funksjonsevne  - 1.gangsbehandling


	Behandling av utvalgssak 3/23 Dialogmøter 2023 - Hovedutvalg for Velferd
	Saksfremlegg
	Saksfremlegg - Behandling av utvalgssak 3/23 | Dialogmøter 2023 - Hovedutvalg for Velferd

	Saksprotokoll - Utvalg for velferd - 17.1.2023
	Saksprotokoll - Dialogmøter 2023 - Hovedutvalg for Velferd


	Behandling av utvalgssak 4/23 Oppfølgningssak - Transport til fritidsaktiviteter utenfor boligen - personer med nedsatt funksjonsevne
	Saksfremlegg
	Saksfremlegg - Behandling av utvalgssak 4/23 | Oppfølgningssak - Transport til fritidsaktiviteter utenfor boligen - personer med nedsatt funksjonsevne

	Saksprotokoll - Råd for personer med funksjonsnedsettelse - 12.1.2023
	Saksprotokoll - Oppfølgningssak - Transport til fritidsaktiviteter utenfor boligen - personer med nedsatt funksjonsevne

	Saksprotokoll - Utvalg for velferd - 17.1.2023
	Saksprotokoll - Oppfølgningssak - Transport til fritidsaktiviteter utenfor boligen - personer med nedsatt funksjonsevne


	Referatsaker R-1/23 Referatsaker utvalg velferd 17.01.2023
	Saksfremlegg
	Saksfremlegg - Referatsaker R-1/23 | Referatsaker utvalg velferd 17.01.2023




